

**Notulen Algemene Ledenvergadering 21 april 2023
van 19.45 – 22.25 uur te Papendal**

Aanwezig:

Bestuur

Mark Ribbers (voorzitter)

Marco Stoute (penningmeester)

Nynke de Jong (pr & communicatie)

Lenneke van der Heide (algemeen bestuurslid, waarnemend secretaris)

Ron van Ommeren (ICT)

Bonds bureau

Mark Huizinga (directeur)

Nicole Snijders (notulen)

Mareen Hennen

Ereleden

Stef Beunk

Eddy te Woerd, tevens beheerder Shirtshop

Afmelding:

Hans te Velthuis, tevens voorzitter PC

Aanwezige SBN-leden in totaal inclusief bestuur:

Er waren 57 leden (inclusief bestuur) aanwezig tijdens de ALV, zie aanmeldingslijst.

Agenda:

1. Opening en mededelingen door voorzitter
2. Notulen ALV 28 oktober 2022
3. Mededelingen voorjaars-ALV 2023
 - a. Status project Hoogte in hindernissen
 - b. Status project Wat is survivalrun?
 - c. 2^e Survivalrundag: 2 juli 2023 bij SV Storm Outdoor in Deest
 - d. Vacatures bij bestuur en bondsbureau
 - e. Beëindiging coulanceregeling corona
 - f. Veranderingen bij de Shirtshop
 - g. Correcties AR na invoering BSR
 - h. Stand van zaken nieuw CRM-systeem FOYS
4. ALV-voorstellen:
Voorstel 1: Richtlijnen kampioenschappen
Voorstel 2: Toeschouwers
Voorstel 3: JSR 8-9 afschaffen
Voorstel 4: Uniformiteit in hindernisuitvoering
Voorstel 5: Starten bij late opkomst
Voorstel 6: Contributieverhoging
Voorstel 7: Uitbreiden bezwaarcommissie
5. Plannen van de commissies in 2023/2024
 - a. Parcourscommissie
 - b. Commissie Wedstrijdzaken
 - c. Commissie PR & Communicatie
 - d. Commissie Technische Zaken
 - e. Commissie Deskundigheidsbevordering
 - f. Werkgroep Duurzaamheid
 - g. Commissie ICT
6. Bestuursverkiezing
7. Jaarplan seizoen 2023/2024
8. Begroting seizoen 2023/2024
9. Rondvraag
10. Sluiting

Alle gepubliceerde stukken behorende bij deze voorjaars-ALV zijn in te zien via onze website.

1. Opening en mededelingen door voorzitter

Mark Ribbers opent de vergadering en heet in het bijzonder de ereleden Eddy te Woerd en Stef Beunk welkom. Alle stukken die hier behandeld worden, zijn 4 weken van te voren op de website gepubliceerd. Met een tweetal afstembijeenkomsten in maart jl. hebben de leden zinnige input op alle stukken kunnen geven en vanavond is de finale besluitvorming. De voorjaars-ALV is er vooral om vooruit te kijken naar het aankomende seizoen. We presenteren vanavond een aantal voorstellen, onze jaarplannen en de begroting met een bestuursverkiezing rond de pauze. De pauze gaan we benutten voor een schriftelijke stemming. Normaal gesproken hebben we bestuursverkiezingen in de najaars-ALV, maar we hebben een kandidaat-bestuurslid dat klaar staat om aan de slag te gaan en wij willen hem niet laten wachten tot oktober, dus vlak voor de pauze stelt hij zich aan jullie voor. Voor de notulist is het fijn dat als je het woord krijgt, je even je naam te noemt.

2. Notulen ALV 29 oktober 2022

De notulen staan online gepubliceerd en eenieder heeft deze kunnen doornemen. Mark Ribbers loopt de bladzijden door.

Eddy te Woerd geeft aan dat de paginanummering ontbreekt en vult aan op pag. 7: 'Er is nog voordeel te behalen door de shirts na drie keer weer in te nemen.' Bij de Shirtshop constateren we dat iedere run een eigen wedstrijdcategorie heeft met vaak specifieke recreanten categorieën en nummering. De WO's proberen voor drie jaar een sponsorcontract af te sluiten en daarmee ook de shirts te hergebruiken. Dit is de meest praktische wijze om deze stap te zetten en hierover heeft Eddy het bondsbureau destijds gemaïld.

De notulen worden met deze opmerking goedgekeurd en vastgesteld.

3. Mededelingen voorjaars-ALV 2023

Lenneke van der Heide licht deze acht mededelingen toe. Hierover hoeft niet gestemd te worden.

- a. *Status project Hoogte in hindernissen*: Een werkgroep werkt aan een onderbouwd advies over de hoogte in hindernissen. De werkgroep wil niet overhaast te werk gaan en heeft tijd nodig om tot een gedegen advies aan het bestuur te komen. Wordt vervolgd.
- b. *Status project Wat is survivalrun?* Datzelfde geldt ongeveer voor het project Wat is survivalrun? Hierin is door een gebrek aan capaciteit en beschikbare tijd nog niet de voortgang geboekt die gepland was. Dit moet nog een vervolg krijgen.

- c. *2^e Survivalrundag*: De Survivalrundag wordt op 2 juli georganiseerd bij SV Storm Outdoor in Deest en de inschrijving is vandaag geopend. Dus schrijf je in!
- d. *Vacatures bij bestuur en bondsbureau*:
Bestuur: Vier van de huidige vijf bestuursleden treden in oktober af en stellen zich niet herkiesbaar. Gelukkig is er vandaag al een nieuwe kandidaat. Er hebben zich al een aantal kandidaten aangemeld die zich ook hebben voorgesteld in de bestuursvergadering. Mocht je interesse hebben in een bestuursfunctie, dan kun je je nog steeds melden. We gaan graag met je in gesprek.
Bonds­bureau: Bij het bondsbureau loopt momenteel de selectie voor een opvolger voor Emily Legtenberg als medewerker Pr & communicatie. Daarnaast zal Jochem Schutten dit jaar het bondsbureau verlaten en zijn we op zoek naar twee parttime opvolgers voor zijn werkzaamheden. Die sollicitatietermijn loopt nog. Check de vacatures op onze website.
- e. *Beëindiging coulan­cer­egeling corona*: Omdat er tijdens de corona periode geen of weinig survivalruns waren waarin je je kon bewijzen, waren de instroomeisen voor een wedstrijdlicentie en voor de trainersopleidingen tijdelijk versoepeld. Nu er weer volop survivalruns zijn, vervallen deze coulan­cer­egelingen.
- f. *Veranderingen bij de Shirtshop*: Ook de Shirtshop ondergaat veranderingen. Wat overeind blijft, is de service om tegen kostprijs goede kleding in de juiste kleur met de juiste opdruk te leveren. Daarnaast wordt het promotiepakket blijvend door de Shirtshop beheerd.
Seizoen 2022/2023: Huub Scharenborg gaat van vrijwilliger naar betaalde medewerker (functie bestond al) en het beheer van het promotiepakket geschiedt permanent vanuit Shirtshop.
Seizoen 2023/2024: Huur van een nieuwe binnenruimte voor Shirtshop en het beheer van het promotiepakket. We nemen afscheid van de oude locatie (grond van Eddy te Woerd) en we gaan een nieuwe medewerker werven als opvolger van Huub.
Seizoen 2024/2025: We nemen afscheid van Eddy als beheerder (vrijwilliger), en Huub zal deze functie overnemen (betaald).
- g. *Correcties AR na invoering BSR*: In 2020 is het ALV-voorstel voor invoering van de BSR aangenomen. Bij het verwerken van het voorstel in het Algemeen Reglement (AR) zijn een aantal aspecten van het voorstel niet juist verwoord. Dat gaan we corrigeren. Een voorbeeld: in het AR staat nu dat er bij de BSR geen verplichte prijsuitreiking is, terwijl dat wel in het voorstel stond. Het gecorrigeerde AR komt volgende week online.

- h. *Stand van zaken nieuw CRM-systeem FOYS:* Mareen licht dit punt toe: We zien op de slide de nieuwe look en feel van het FOYS systeem waarvan in januari 2023 het nieuwe contract is getekend tussen de SBN en FOYS na een uitgebreide test door het bondsbureau en diverse TG's die zich daarvoor hadden aangemeld. Er is wekelijks (digitaal) overleg tussen bondsbureau en FOYS over de voortgang van het project. De technische aspecten van koppeling UVP en FOYS zijn bijna afgerond. We verwachten nog deze maand de migratie te kunnen uitvoeren tussen de ledenadministratie en het eigen systeem. Datamigratie van TG's volgt zodra het systeem voor het bondsbureau werkbaar is. De leden kunnen dan inloggen met een app vanuit de bond en TG's. De leden en TG's zijn geïnformeerd over het systeem en de privacyverklaring die wij met FOYS hebben getekend.

Vraag Tinko Vialard, penningmeester van SBV Slopend: Hoe werkt dit met de ledenadministratie die TG's al hebben? Mareen antwoordt dat er een instructie volgt. Er komt straks een uniform databestand dat we gaan checken met het SBN bestand. Deze gegevens worden één op één overgenomen. Je kunt lid zijn van de SBN zonder lid te zijn van een trainingsgroep. Niet alle leden die lid zijn van SBN vinken de juiste TG aan. Wij krijgen straks de gegevens van de TG's en controleren of deze (juist) bij de SBN geregistreerd staan. Het systeem is zeker geschikt om als eigen ledenadministratie te gaan gebruiken, vult Mark Huizinga aan.

Vraag Yorick Klein Gunnewiek: Kunnen de contracten met het huidige boekhoudpakket (Conscribo) opgezegd worden? Nee, er kan niet rechtstreeks vanuit FOYS een incasso gedraaid worden. Er moet een koppeling met een boekhoudpakket en de bank zijn. Meer details hierover worden bij FOYS opgevraagd en teruggekoppeld naar Yorick.

4. **ALV-voorstellen:** Nynke krijgt het woord en neemt de voorstellen kort door. Bij alle voorstellen wordt gestemd met handopsteken. Bij twijfel wordt geteld.
Voorstel 1: Richtlijnen kampioenschappen: Is komen te vervallen. De studentenverenigingen hebben hun zorgen hierover geuit. We hebben besloten deze verder in behandeling te nemen en dit voorstel uit te stellen naar de najaars-ALV. Het voorstel heeft pas invloed op de wedstrijdkalender 2024/2025. Dus we zijn in de najaars-ALV nog op tijd met dit voorstel.

Vraag Arne Hefting, secretaris U.S.S.V. Simius Hircus merkt op dat het organiseren van NK's voor studenten het NSK kampioenschap betreft (uitsluitend voor studenten).

Voorstel 2: Toeschouwers: Ons huidige reglement en deelnemersreglement kennen geen maatregelen voor toeschouwers. Om de WO toch enige handvat te kunnen bieden bij het optreden tegen misdragingen van toeschouwers, brengen we dit voorstel in.

Stemming in ALV: Mag de SBN bovenstaande regel opnemen in het Deelnemersreglement?

Het voorstel wordt unaniem na stemming aangenomen.

Voorstel 3: JSR 8-9 afschaffen: Een voorstel waar best wat over gezegd en geschreven is. Bij de ALV-stukken op onze website zijn extra vragen & antwoorden gepubliceerd. Waar het in de kern om gaat is dat we de jonge jeugd van 8-9 jaar willen beschermen tegen externe druk om te presteren. Onderzoeken en inzichten laten zien dat de focus op presteren op jonge leeftijd de kans vergroot dat iemand het plezier in de sport gaat verliezen. Bewust of onbewust is het vaak de omgeving van de jonge sporter die een verwachtingspatroon creëert wat voor de sporter (op termijn) negatief kan uitwerken. Wij vinden het mooi dat er survivalrunaanbod is voor 6 tot 9 jarigen, maar willen dat niet in de vorm van competitie. Eigenlijk is dit voorstel maar een kleine stap t.o.v. de huidige regels voor JSR 8-9. Om het onderscheid tussen de competitieve JSR vanaf 10 jaar en het recreatieve karakter voor de jongere jeugd duidelijk te maken, stellen we voor om het label JSR 8-9 te verwijderen. Voor de duidelijkheid: Een WO kan nog steeds survivalruns blijven aanbieden voor deze leeftijdsklasse (recreatief), qua deelname verandert er niets. De SBN wil dat de deelnemers en ouders/begeleiders niet te veel waarde hechten aan het eindresultaat. Dit is in lijn met de jeugdvisie van NOC*NSF. Ook andere sportbonden kiezen ervoor om voor deze leeftijden geen competitie aan te bieden. Voor 8-9 jaar moet deelname aan survivalruns vooral leuk zijn, zonder prestatiedruk.

Voorstel: Afschaffen van de categorie JSR 8-9. Deze jeugd kan uiteraard recreatief blijven deelnemen aan survivalruns, maar niet onder de noemer JSR.

Stemming in ALV: Mag de SBN bovenstaande aanpassing in het AR maken?

Het voorstel wordt met één tegenstem aangenomen.

Voorstel 4: Uniformiteit in hindernisuitvoering: De huidige reglementen beschrijven niet dat een hindernis die in meervoud is uitgevoerd gelijke uitvoeringen dient te hebben. In de huidige situatie kan een combinatie met verschillende 'lanen' uit verschillende onderdelen bestaan. Met name in de top van de wedstrijd categorieën, waar met kleine verschillen gestreden wordt om de winst, vinden wij het niet fair dat de atleten een ongelijk parcours afleggen. 100% gelijkheid in uitvoering is niet altijd realiseerbaar, maar het streven van de WO zou moeten zijn om de verschillen zo klein als mogelijk te laten zijn. We willen graag een transparante competitie.

Voorstel: In het AR een regel opnemen dat de WO ernaar streeft om de banen in hindernissen die in meervoud zijn uitgevoerd zo uniform mogelijk te laten zijn.

Stemming in ALV: Mag de SBN bovenstaande voorstel opnemen in het AR?

Vraag Claudia Theunisz, TG Wesepe: Geldt dit alleen maar voor BSR, KSR, MSR en LSR of is het ook voor recreatief? Mark Huizinga vult aan dat we dit niet zo hebben beschreven en als generiek voorstel hebben ingebracht.

Vraag Jesse de Heer: Is het gelijk in opdracht of gelijk in de bouw van de hindernis? Het streven is de verschillen zo klein mogelijk te houden en dus bijvoorbeeld geen onnodig lengteverschil.

Vraag Stef Beunk: Het is een regel waar veel discussie over kan ontstaan tijdens de controle door de PC en heb er ook moeite mee. De charme van de verschillende hindernissen is het lezen van de hindernissen, er zit altijd verschil in. Bovendien merkt de PC deze opstelling als 'slordig' aan (voorbeeld Beltrum). Mark Ribbers antwoordt dat het erom gaat dat in viervoud (bijv. apenhang) in dezelfde uitvoering is opgebouwd.

Mark Huizinga noemt als voorbeeld een kampioenschap waarbij de banen verschillend waren en waarbij de klachten kwamen dat de thuis lopers precies wisten hoe de hindernis te nemen. Het is niet fair in een spannende strijd dat hierin het verschil in de wedstrijd wordt gemaakt.

Vraag Axel van Ruitenbeek, SRV Wageningen: Hoe het in het voorstel komt, kan bepalend zijn voor de opdracht. Mark Huizinga antwoordt dat de zin die achter het voorstel staat ook de zin in het reglement zou kunnen zijn. Het streven is uniformiteit in de opbouw.

Vraag Tinko Vialard, penningmeester van SBV Slopend: Op ons trainingsterrein zijn hindernissen met verschillende banen. Dit mogen wij van de universiteit echter niet zomaar aanpassen voor onze wedstrijd. Hoe gaat dat matchen met deze regel? Mark Huizinga antwoordt dat een voor de hand liggende keuze is deze hindernis niet op te nemen in het parcours.

Vraag uit de zaal: Wij hebben een hindernis van verschillende swingovers, waarbij de deelnemer mag kiezen welke hij neemt. Als er keuze is, is er geen probleem, toch? Mark Huizinga antwoordt dat een deelnemers bij hindernissen in meervoud altijd een keuze heeft, dus dat lost het niet op. Als een kopgroep van 4 aankomt bij een hindernis met 4 verschillende swingovers, gaan de deelnemers niet op hun beurt wachten voor de lichtste uitvoering. We willen hen ieder een faire strijd met gelijke kansen bieden. 100% gelijkheid is in de praktijk niet altijd mogelijk, maar het streven van de WO moet zijn om geen onnodige verschillen in lengte of uitvoering te hebben. Wij vertrouwen erop dat de PC dit in redelijkheid kan beoordelen.

Het voorstel wordt na stemming aangenomen: 28 stemmen voor, 21 stemmen tegen

Voorstel 5: Starten bij late opkomst:

Als een deelnemer in een latere startgroep van start gaat dan op de startlijst stond vermeld, dan conflicteert dit met de regels voor de startvolgorde. Hierdoor is er geen transparante strijd met de concurrentie. Als een deelnemer te laat is om in zijn/haar originele startgroep te vertrekken, dan mag de WO beslissen of de deelnemer in een latere startgroep alsnog van start mag gaan. De andere deelnemers (concurrenten) mogen hier echter geen nadeel van ondervinden. Vandaar dat de eindtijd altijd berekend wordt vanaf de originele starttijd.

Voorstel: in het DR wordt artikel 1.9 aangepast:

De organisatie kan zelf bepalen of een te laat verschenen deelnemer alsnog kan starten; de eindtijd wordt gerekend vanaf starttijd zoals opgenomen in de startlijst.

Stemming in ALV: Mag de SBN bovenstaande regel aanpassen in het DR?

Het voorstel wordt unaniem na stemming aangenomen.

Voorstel 6: Contributieverhoging: Stemming geschiedt na de begroting.

In de gepresenteerde begroting 2023/2024 is gerekend met een contributieverhoging voor seizoensleden en leden-organisaties van 10%. Dit is nodig om de begroting sluitend te krijgen. De totale verwachte meeropbrengst van deze contributieverhoging is €35.640.

Voorstel contributieverhoging:

TG: van €110 naar €121

WO: van €160 naar €176

Seizoenslid: van €20 naar €22

De stemming over dit voorstel wordt uitgesteld tot na de behandeling van de gehele begroting na de pauze.

Voorstel 7: Uitbreiden bezwaarcommissie:

De bezwaarcommissie is gestart in seizoen 2022/2023 en heeft meer casussen behandeld dan verwacht. Op dit moment bestaat de commissie uit een voorzitter, twee oud-wedstrijdatleten, twee oud-bestuurders en de vier regio-ambassadeurs. Per casus stelt de voorzitter van de bezwaarcommissie een groep samen van een oud-wedstrijdatleet, een oud-bestuurder en een regio-ambassadeur. Om de werklust te verdelen vraagt de commissie om versterking van twee leden. De samenstelling en werkwijze van de bezwaarcommissie staan beschreven in bijlage 3 van het AR.

Voorstel:

In bijlage 3 van het Algemeen Reglement de samenstelling van de bezwaarcommissie uitbreiden met een extra oud-wedstrijdatleet en een extra oud-bestuurder van een TG, WO of de SBN.

Stemming in ALV: Mag de SBN bovenstaande wijziging doorvoeren?

Vraag Axel van Ruitenbeek: Kun je niet beter het aantal eraf halen i.p.v. het vaststellen van het aantal mensen in de commissie? Nu moeten we stemmen om 2 mensen toe te voegen. Mark Huizinga antwoordt: omdat deze commissie een oordeel moet vellen in gevoelige kwesties, hebben we vanuit transparantie alles in het Algemeen Reglement gezet. Dan is er inderdaad een stemming in de ALV nodig bij wijziging.

Vraag Martin van Rixvoort, survivalteam Ede: In de online afstembijeenkomsten heb ik voorgesteld een minimum/maximum aantal voor deze commissie in het reglement op te nemen. Nynke de Jong antwoordt dat dat een optie is als er nog eens een wijziging nodig blijkt bij deze commissie.

Bram Hurkmans, RA Zuid: Stel we hebben deze regel toegevoegd, hoe wordt dat dan opgevangen als er niemand beschikbaar is? Dan hebben we een vacature, zegt Mark Huizinga. Nynke de Jong vult aan dat de commissie wel gewoon zal blijven functioneren. Mark Huizinga: tegelijkertijd is dit een verkapte wervingsoproep. Heb je interesse in deze functie, meld je dan.

Arne Hefting, U.S.S.V. Simius Hircus vraagt in het kader van de transparantie bij het werven van kandidaten voor de commissie (s) of de sociale media hier iets in kan betekenen? Nynke antwoordt dat het al in het al reglement staat, we voeren een wijziging door die we ter stemming brengen aan de leden in de ALV. De ALV moet instemmen met een eventuele aanpassing.

Het voorstel wordt unaniem na stemming aangenomen.

Voorstel 8: Statutenwijziging lidmaatschap organisaties:

In het voortraject is een voorstel besproken om het mogelijk te maken dat rechtsvormen zonder rechtspersoonlijkheid lid kunnen worden van de SBN. Om dit te realiseren is er eerst meer afstemming met de verzekeraar nodig om dit waterdicht in de polis te krijgen. Er is nu geen voorstel ter stemming. Wordt vervolgd.

5. Plannen van de commissies in 2023/2024

Mark Ribbers kondigt de plannen van de commissies aan. De vertegenwoordigers zullen toelichten wat hun voornemens zijn voor het volgende seizoen.

- a. *Parcourscommissie:* Hans te Velthuis is niet aanwezig. De PC gaat vaste werkzaamheden uitvoeren, vooral het keuren van parcoursen.
- b. *Commissie Wedstrijdzaken - Axel van Ruitenbeek:* Voor het komend jaar hebben we een aantal items op de agenda staan: wachttijden en doorstroom bij hindernissen (nieuw); stimuleren aanwas jeugdlopers, met name het faciliteren van de jeugd; icoontjes klimmen/lopen/water voor survivalruns;

dynamische startvolgorde (her analyse) van de startranking. We dienen hiervoor de komende najaars-ALV een voorstel in.

Doorlopende agenda items: De analyse van het Veteranenklassement volgt in het volgende seizoen. Als dit geen grote impact heeft op de uitslagen gaan we de winnaar 1000 punten toekennen, dit voorstel gaan we ook bij de najaars-ALV indienen;

BSR monitoring: We zijn bezig om te kijken of we de omschrijving van de wedstrijd zwaarte moeten aanscherpen. We blijven het bestuur ondersteunen. Vanuit de enquête gaan we vooral aandacht besteden aan doorstroom en wachttijden. We veranderen niet te veel te aan toekomstbestendigheid.

Vraag Jesse de Heer: We gaan langzaam richting een omslagpunt gezien de toekomstbestendigheid. De hoeveelheid runs gaat van invloed zijn op de uitslag. Dit is een uitdaging. Axel antwoordt dat dit nog niet is omschreven en voorlopig komen hierop geen aanpassingen. Dit geldt ook voor het grootste deel van het huidige aanbod aan klassementen.

Nieuwe agenda items zijn de wachttijden bij hindernissen en jeugdlopers. Tot slot benoemt Axel de samenstelling van de commissie: Joke van Houten - de Boer neemt afscheid en we bedanken haar voor 4 jaar inzet. Het scheidend commissielid krijgt als bedankje nog een afscheidspresentje zegt Mark Ribbers. Tom Woollard is nieuw lid van de commissie.

c. *Commissie PR & Communicatie – Nynke de Jong*:

Via social media hebben jullie kunnen zien dat er meer wordt gepost en dat er veel online content is geweest. De 2^e Survivalrundag is op 2 juli en hopelijk wordt dit weer een groot succes met een 3^e editie in het volgende seizoen. Nieuw is de nieuwsbrief voor de leden. Deze wordt nog niet verstuurd. Als je het leuk vindt om te schrijven, meld je bij onze commissie! De eerste online talkshow over de wedstrijdkalender is inmiddels geweest. Deze gaan we evalueren in de hoop dat we dit kunnen voorzetten.

Vraag Claudia Teunisz, TG Wesepe: Wordt er ook gedacht aan publicatie in de algemene media, bijv. SALT? Nynke antwoordt dat dit zeker een punt is dat we oppakken. Hier is echter wel veel inspanning voor nodig.

Axel van Ruitenbeek: Staan de videoverslagen van de ONK's nog op de agenda? Mark Huizinga antwoordt dat we dit bij twee ONK's hebben gedaan. Er hing wel een stevig prijskaartje aan. Inhoudelijk zouden we het graag een vervolg geven, maar het was een afweging tussen kosten en meerwaarde. Hopelijk kunnen we dit in de toekomst weer gaan doen.

Bram Hurkmans, RA Zuid geeft aan dat zij voor de adventure race de Universiteit van Eindhoven hebben ingezet en zij waren verrassend bekwaam en goedkoop! Mark Huizinga antwoordt dat het mooi is als zij hetzelfde niveau kunnen bieden. Bij onze ONK's kwamen meerdere cameramensen met camera's op verschillende punten, twee quads en een drone. We willen een kwalitatief eindproduct dat we direct kunnen aanbieden aan regionale zenders.

Aanvullend uit de zaal: Is het mogelijk de oude mediastijl meer aan te passen bij het huidige tijdperk? *Stef Beunk* vult aan videoverslagen altijd in de nieuwsbrief op te nemen: 'Houd het kort en lekker snel!'.

d. *Commissie TZ - Bas Eefting:*

Sinds vorig jaar hebben we een nieuwe samenstelling van de Cie TZ. Dit zijn de plannen voor komend seizoen, waarbij de prio 1 zaken voorrang hebben. Prio 1: Prioriteit is het verbeteren van het proces en toelating van de koppelstukken.

Toetsingscriteria OCR-hindernissen: We onderzoeken in hoeverre we deze kunnen gaan toelaten.

Vraag uit de zaal: Hoe definieer je een OCR hindernis? Het gaat met name om de beweegbare hindernissen. Het is een hindernis anders dan de standaard survivalrun hindernis, de beweegbare OCR hindernissen zijn mechanisch. Momenteel is niet gedefinieerd wat een OCR hindernis is. Wij gaan onderzoeken hoe dit om te zetten in regelgeving voor de bond. Er is geen OCR keuring, geen regelgeving en geen controle.

Technische opleiding PC-leden:

Vraag uit de zaal: Hoe zit het met de opleiding van nieuwe PC leden? De nieuwe PC leden krijgen nu nog de knoopcursus en straks de technische opleiding als die klaar is. Na een aspirantlidmaatschap van 1 jaar volgt een knoopcursus met een stukje theorie. Een kandidaat meldt zich via de website aan.

Breeksterktes van balken en belasting door hindernissen: We zijn bezig met schema's voor TG's en WO's of ze de juiste balk gebruiken; steiger-, kasconstructies en staalbouw: hiervoor zijn nog geen richtlijnen opgenomen;

Prio 2: Houtrotherkenning; stabiliteit van hindernis constructies algemeen; spanmechanismen, spanbanden, hijsbanden en stropen;

SBN-keuringscertificaat voor toegelaten constructieve materialen TG's: het niet altijd duidelijk of deze constructies zijn toegelaten.

Waterdoorwadingen: Wanneer moeten er redding zwemmers of duikers worden ingezet, dit is complex en we zijn in gesprek hierover met de Reddingsbrigade Nederland.

e. *Commissie Deskundigheidsbevordering – Jesse de Heer*

De Cie DB bestaat naast ondergetekende uit Willy te Selle, Folkert Kaagman en John Wiggerman. We gaan het komend seizoen aan de slag met de jaarlijkse dag voor uitwisseling van kennis tussen bondsopleiders, examinatoren, bondsbureau en commissies. Dit is wenselijk en prettig in een fysieke setting met kennisuitwisseling.

Onderzoek dragen/slepen van lasten door de jeugd: Momenteel is het niet toegestaan te sjouwen door de jeugd. We kijken naar de belastbaarheid en het oriënterend onderzoek is gelinkt naar het onderzoek belastbaarheid JSR naar senioren.

Uitwerken opleidingsstructuur o.b.v. KSS i.s.m. bondsbureau: De opleidingen binnen de bond zijn ontwikkeld door de huidige bondsopleiders en moet worden omgezet naar de huidige kwalificatiestructuur. Na de overgang geven wij advies aan het bestuur voor het aanstellen van een extra bondsopleider met daarbij een wervingsprofiel.

f. *Werkgroep Duurzaamheid – Jora Steennis*:

We hebben een uitgebreid rapport aangeleverd aan het bestuur. Een van de conclusies was dat de milieu impact van de shirts minder groot is dan die van de bekertjes en de belinting. Voor deze laatste hebben we gemeenschappelijke acties uitgezet als een online bijeenkomst voor alle WO's: hoe kan dit beter zonder reglementswijziging. Dit houdt in dat men bewust is van hergebruik en van het veel produceren van CO2 door belinting en de bekertjes. We zijn er ook tijdens de survivalrundag.

Vervoer: We willen een bewustwordingscampagne doen via social media met de optie carpoolen. De WO's willen we vragen hiermee meer te gaan doen.

Floor Six, SVB Slopend vraagt of er is nagedacht over pendelbussen? Dit is naast het carpoolen een goede tip om mee te geven voor de WO's.

Afval: We willen dit ook via een bewustwordingscampagne onder de aandacht brengen en eventueel volgend jaar een reglement een richtlijn voor de WO's opstellen voor bijv. de aanwezigheid van prullenbakken.

Vraag Anna Berestova, WOEST: Is het mogelijk een afvalzakje mee te geven bij elke hindernis? Jora antwoordt dat we dit ook meenemen: een afvalinzamelpunt bij elke hindernis.

Janne Bibbe, NSSV FEL Nijmegen: Hoe gaan we om met spullen die de deelnemers achterlaten? Dit heeft op dit moment geen prioriteit, maar is een goed idee.

Natuur inclusieve survivalrun: We houden meer rekening met de natuur bijv. met het bouwen en inrichten van een trainingsterrein. We willen niet dat de natuur de dupe is van de sport en hiervoor bewustwording creëren: meer groen bouwen als er groen wordt weggehaald.

Shirts: Hiervoor hebben we meerdere scenario's bekeken en deze gaan we uitwerken.

Ivan Schrurer, SurvivalStrijd Delft vraagt of de shirts prioriteit hebben? Ja, een bondsshirt is het meest duurzaam en ook haalbaar. Het webinar en de Survivalrundag zijn mooie gelegenheden om de resultaten van het onderzoek te bespreken.

Wat is de inlevermogelijkheid van oude wedstrijdshirts: Dit is niet het meest duurzaam en heeft niet de hoogste prioriteit.

Eddy te Woerd, Shirtshop: Zijn WO's bereid de wedstrijdshirts met dezelfde sponsors en nummering een aantal keer opnieuw te gebruiken? Jora vult aan dat dit in het onderzoeksrapport staat. Stef Beunk adviseert bij een WO zaken als belinting uit te proberen en met ze in gesprek te gaan.

Tot slot: Heb je vragen kom zeker naar een van de webinars en de Survivalrundag.

g. *Commissie ICT - Ron van Ommeren*

We willen laptops aanschaffen voor de medewerkers van het bondsbureau vanwege het borgen van continuïteit en veiligheid en de scheiding privé en werk.

Pen-test: We gaan ook gesprekken voeren met bestuur en bondsbureau over het gebruik van gevoelige data en apps/applicaties. We huren hier een extern bureau voor in.

UVP-workshops i.s.m. bondsbureau: Als er behoefte is aan een workshop dan kunnen we dit faciliteren.

Liesbeth Franz wil graag een UVP programma dat werkbaar is. Ron antwoordt dat UVP zich straks, in het kader van het CRM systeem, gaat richten op uitslagen en het verwerken van wedstrijdresultaten. Het aanmelden en registreren gaan we anders onderbrengen. Ideeën en bevindingen zijn welkom!

Eddy te Woerd - Shirtshop vult aan dat hij ook graag de aanschaf van een laptop voor de medewerker van de Shirtshop ziet. Ron antwoordt dat we dit meenemen, we starten eerst met het bondsbureau en gaan ervaren hoe dit werkt.

Jelle Kreuk – SV RUIG vraagt of er mogelijkheden zijn voor het hindernislogboek? Ron antwoordt dat we bezig zijn met implementatie ervan.

Vraag over de chipregistratie. Gerko antwoordt dat dit technisch werkend is. We streven ernaar dit volgend seizoen voor WO's beschikbaar te hebben.

6. Bestuursverkiezing

Ron van Ommeren krijgt het woord. Een bestuursverkiezing doen we altijd via een schriftelijke stemming. Om daar praktisch invulling aan te geven, gebruiken we de pauze om te stemmen en om de stemmen te tellen. In februari heeft het bestuur kennisgemaakt met Ian Geschiere. We zijn nu twee maanden verder en wij zijn ervan overtuigd dat Ian een aanwinst is voor het bestuur. Bij de stukken hebben jullie allemaal zijn CV kunnen lezen, maar het lijkt me het beste als hij zich nog even persoonlijk aan jullie voorstelt.

Ian Geschiere: Ik ben 53 jaar en gegrepen door het survivalrunvirus. Sinds 2 jaar ben ik voorzitter van de TG Dronten. Wetende dat de bestuurstafel vrij leeg gaat worden, heb ik gemeend onderdeel te worden van het bestuur om zodoende zorg te kunnen dragen voor een volwaardig bestuur in de najaars-ALV.

In principe heb ik geopteerd voor algemeen bestuurslid, mijn persoonlijke interesse heeft de PC, die ik het meeste ambieer vanwege de technische kant, maar ik ben daarin flexibel. Met de nieuwe aanwas die we hopelijk gaan hebben in de najaars-ALV moeten we bekijken wat de beste taakverdeling wordt.

Ron vraagt een vrijwilliger vragen uit de zaal die mee wil kijken of de stemming correct verloopt.

De vergadering stemt in met toelating tot het bestuur met 51 stemmen voor en 0 blanco stemmen en 0 stemmen tegen.

Ian bedankt iedereen voor het vertrouwen en is hierbij officieel geïnstalleerd. Oud-bestuurslid Frank Koelewijn overhandigt Ian de officiële jas met het logo van de bond.

7. Jaarplan seizoen 2023/2024: Mark Ribbers licht deze toe.

In de afgelopen seizoenen presenteerden we ambitieuze jaarplannen met veel doelstellingen. Te veel doelstellingen bleek achteraf. We hebben ervoor gekozen voor een jaarplan met minder doelstellingen. Dit geeft meer duidelijkheid aan het bestuur, bondsbureau en de leden over waar onze focus ligt. Welke activiteiten/projecten gaan we toevoegen in het nieuwe seizoen? Waar gaan we het verschil maken met voorgaande jaren?

Doelstellingen die jaarlijks terugkwamen, omdat het ons vaste werk is, blijven we wel nastreven, maar benoemen we hier nu niet. Ook doelstellingen waarop de invloed van de SBN beperkt is, staan er niet meer bij. Het resultaat is een afgeslankt jaarplan in hetzelfde vertrouwde raamwerk van het Meerjarenbeleidsplan 2021+.

Mark Ribbers neemt alle slides door.

Vraag Jora Steennis – werkgroep Duurzaamheid: Financiering - Er is een nieuwe sponsorovereenkomst gesloten: d.w.z. een sponsor voor de survivalrunbond. Er zijn verder geen vragen, dan wel opmerkingen en Mark Ribbers vraagt of de aanwezigen akkoord zijn met dit jaarplan.

De ALV stemt in met het jaarplan seizoen 2023/2024.

We gaan aan de slag met alle doelstellingen in het komende seizoen.

8. Begroting seizoen 2023/2024:

Marco licht de begroting toe: Zoals gebruikelijk hangt ook een prijskaartje aan de uitvoering van deze jaarplannen. Voor het volgend seizoen hebben we een begroting waarin we meer uitgeven dan dat er binnenkomt. Dat betekent dat we gaan interen op onze reserves:

Bestemmingsreserve wordt gericht ingezet: Een deel gaat naar opleidingen en deel gebruiken we als aanvulling als gevolg van een lagere bijdrage van het NOC*NSF en een deel om een eventuele schadeclaim voor eigen rekening te nemen.

Algemene reserve: Hierover hebben we vorig jaar bepaald dat we altijd een buffer van minimaal 20% van onze contributie inkomsten over moet blijven. Met de huidige buffer kunnen we de komende 3 jaar €60.000 per seizoen interen op de algemene reserve. We bekijken dit per jaar. We verwachten komend seizoen ruim €83.000 in te gaan teren op ons vermogen.

Uitgangspunten in aantallen: Waar is de begroting op gebaseerd? We verwachten qua lidmaatschappen een groei.

Baten: We zien een stijging van de contributies als gevolg van de contributieverhoging en een stijging van het aantal verenigingen en individuele leden. Daarnaast een lagere bijdrage van de NOC*NSF omdat we vanuit de continuïteitsreserve aan willen gaan vullen. Overall verwachten we een lichte stijging in inkomsten.

Vraag m.b.t. sponsoring: We zien een daling in de sponsoring. Hoe kan dat? Marco antwoordt dat het geen daling is ten opzichte van van het afgelopen seizoen, maar wel een lagere ambitie t.o.v. de vorige begroting. De bestaande sponsor is Inov8. Er wordt weinig aan sponsoring gedaan. We hebben wel een doelstelling voor het komende seizoen om dit uit te breiden.

De verzekeringskosten zijn naar beneden bijgesteld met dank aan Huub Scharenborg, hij heeft betere voorwaarden kunnen afspreken.

Het bedrag bij het bondsbureau stijgt door meer uren (meer FTE) en indexering en periodieke salarisverhogingen conform de cao Sport. Daarnaast zitten daarin alle bijkomende kosten als huur van kantoorruimte, inrichting, verzekeringen, laptops en reiskosten. Al die afzonderlijke posten zijn ook gestegen.

FOYS is duurder dan Unify, maar gaat meerwaarde leveren voor de SBN en voor alle leden.

De kosten voor promotie zijn toegenomen, omdat de kosten voor de Shirtshop toenemen (huur pand + medewerkers) en die worden deels toegeschreven aan het promopakket.

Groep bestuurlijk is toegenomen door de aanvraag van de budgetten van de commissie die zijn gepresenteerd.

De lasten en baten van de shirtshop: De lasten en baten van de Shirtshop. De kosten nemen toe door huur van een nieuw pand en in dienst nemen van medewerkers. De Shirtshop houdt een winstmarge van €10.000 aan om tegenvallers op te vangen. Echter, als er aan het einde van het seizoen een positief saldo overblijft, wordt dat uitgekeerd aan de afnemers. Op die manier levert de Shirtshop tegen kostprijs aan onze leden.

Totaalresultaat: Op de laatste slide met cijfers komen de totalen bij elkaar. We zien de totale lasten en baten inclusief de Shirtshop. Het negatieve saldo van €83.260 wordt gedacht vanuit de reserves.

Er zijn verder geen vragen.

Nu we de totale begroting hebben gepresenteerd, springen we terug naar het voorstel over de contributieverhoging.

Stemming m.b.t. de contributieverhoging: Zijn hierover nog vragen voordat we tot stemming overgaan?

Vraag uit de zaal: Hoe zien jullie de contributieverhoging in meerjarenperspectief? Moet er jaarlijks een verhoging zijn om de begroting sluitend te krijgen? De contributieverhoging is eenmalig, maar wel structureel. Deze is al verrekend in de begroting. We kunnen jaarlijks €60.000 interen op onze reserves. We willen elk jaar drie jaar vooruitkijken om niet alles in één keer op te maken. We hebben de reserves opgebouwd vanwege de corona. Nu is de tijd gekomen een deel van deze buffer aan te spreken. We bewaken dat we een gezonde financiële huishouding houden.

De vergadering stemt met één tegenstem in met het voorstel m.b.t. de contributieverhoging.

Marco vraagt middels handopsteken om instemming met de begroting seizoen 2023/2024.

De ALV stemt unaniem in met de begroting seizoen 2023/2024

9. Rondvraag

Er zijn geen punten voor de rondvraag.

10. Sluiting

Mark Ribbers sluit de vergadering om 22.25 uur en dankt iedereen voor de interactieve inbreng, welke zeer wordt gewaardeerd, en de mooie opkomst en wenst iedereen een fijne avond. Tot de najaars-ALV!

Onze najaars-ALV wordt gehouden op vrijdag 27 oktober 2023